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PROTOKÓŁ 

XXVI Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 30 października 2009 r. 

 

 

 

Posiedzenie XXVI Sesji rozpoczął o godz. 1000 Przewodniczący Rady Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XXVI Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. Na 

posiedzenie Rady Gminy przybyło 14 radnych w związku, z czym Przewodniczący Rady Jan 

Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

W posiedzeniu Rady Gminy nie uczestniczyła radna Małgorzata Paliwoda.  

W związku z tym, że na posiedzenie Rady Gminy nie przybędzie Starosta Kwidzyński 

Pan Jerzy Godzik Przewodniczący Rady zaproponował aby wykreślić ten punkt z porządku 

obrad.  

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 
2. Wystąpienie przedstawiciela Powiślańskiej Lokalnej Grupy Działania.  
3. Interpelacje i zapytania radnych.  
4. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami. 
5. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2009 r.  
6. Uchwała w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały Nr XIX/155/2008 Rady Gminy 

Sadlinki z dnia 25 listopada 2008 r. w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów 
podatku rolnego.  

7. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  
8. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.  
9. Uchwała o zmianie uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 15 marca 

2006 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2009 – 2011.  
10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  
11. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kaniczki na lata 2008 

– 2015.  
12. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Okrągła Łąka na lata 

2008 – 2016. 
13. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Sadlinki do projektu Konsorcjum Klaster 

Zielona Energia.   
14. Informacja Wójta  Gminy o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Sadlinki w roku 

szkolnym 2008/2009.  
15. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych przez radnych za rok 2008.  
16. Informacja Wójta Gminy z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych przez sekretarza gminy, skarbnika gminy i kierowników gminnych jednostek 
organizacyjnych za rok 2008.  

17. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
19. Wolne wnioski. 
20. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 
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Ad. 2. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – poprosił o zabranie głosu Panią Danutę 

Kosewską przedstawiciela Powiślańskiej Lokalnej Grupy Działania.  

 D. Kosewska – Powiślańska LGD - Stowarzyszenie Powiślańska Lokalna Grupa 

Działania jest lokalną inicjatywą partnerską przedstawicieli sektora publicznego, prywatnego 

oraz organizacji pozarządowych. Obszarem działania PLGD jest obszar Rzeczpospolitej 

Polskiej, ze szczególnym uwzględnieniem gmin wiejskich powiatu kwidzyńskiego (gminy: 

Gardeja, Kwidzyn, Prabuty, Ryjewo i Sadlinki), powołaną na mocy uchwały Nr 1/001/2006 r. 

Walnego Zgromadzenia Członków - Założycieli Stowarzyszenia z dnia 26 kwietnia 2006 r. 

Stowarzyszenie zostało wpisane do Krajowego Rejestru Sądowego dnia 29.09.2006r. pod 

numerem 0000264789.  

W skład Powiślańskiej Lokalnej Grupy Działania weszły osoby od lat związane z 

rozwojem obszarów wiejskich ziemi kwidzyńskiej, wyróżniające się aktywnością w gminach, 

z których pochodzą. Instytucje delegujące to podmioty, które mają duży wpływ na 

kształtowanie życia społeczności lokalnych i dysponujące znaczącym potencjałem wiedzy, 

środków materialnych i zasobów ludzkich. Na ich wspólne doświadczenie składa się 

realizacja wielu projektów finansowanych ze środków Unii Europejskiej i innych, służących 

rozwojowi obszarów wiejskich powiatu kwidzyńskiego.  

 Biuro Powiślańskiej LGD znajduje się w Kwidzynie przy ul. Braterstwa Narodów 46. 

Aktualnie w biurze są zatrudnione 3 osoby. Dyrektorem Biura jest Pan Mirosław Plakwicz.  

Cele Powiślańskiej Lokalnej Grupy Działania są następujące: 

1. działanie na rzecz zrównoważonego rozwoju obszarów wiejskich w tym gmin: 

Kwidzyn, Sadlinki, Prabuty, Ryjewo oraz Gardeja,  

2. realizacja lokalnej strategii rozwoju opracowanej przez lokalną grupę działania (LGD), 

3. monitorowanie i aktualizowanie Lokalnej Strategii Rozwoju, 

4. promocja obszarów wiejskich położonych w gminach, o których mowa w pkt 1, 

5. mobilizowanie ludności do wzięcia aktywnego udziału w procesie rozwoju obszarów 

wiejskich położonych w gminach, o których mowa w pkt 1, 

6. upowszechnianie i wymianę informacji o inicjatywach związanych z aktywizacją 

ludności na obszarach wiejskich położonych w gminach, o których mowa w pkt 1. 

Pierwsze pieniądze LGD pozyskało na Święto Powideł Nebrowskich organizowane 

przez Koło Gospodyń Wiejskich w Nebrowie Wielkim.  

Do stowarzyszenia przystąpiły wszystkie Gminy z terenu powiatu kwidzyńskiego. 

Pieniądze które możemy wykorzystać to 1.500.000,00 zł na obszary wiejskie z ogólnej kwoty 

5.000.000,00 zł. Do tej pory działaliśmy na zasadzie składek. Aktualna składka wynosi 0,25 

zł od każdego mieszkańca gminy. Aby uzyskać dofinansowanie musimy włożyć swoje 
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pieniądze, w związku z tym jest propozycja aby te składki podnieść z tych 0,25 zł do 0,40 zł 

na każdego mieszkańca abyśmy mogli się dalej rozwijać.  

J. Piskor  - Przewodniczący Rady – czy Rada Gminy jest za tym, żeby podnieść 

kwotę do 0,40 zł. 

E. Krajewska – Wójt – jest to propozycja. 

D. Kosewska – Powiślańska LGD – jako Stowarzyszenie nie posiadamy żadnego 

dochodu, jako zarząd działamy społecznie.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – czy są jakieś pytania do Pani Kosewskiej?  

W związku z tym, że nie było pytań Pan Przewodniczący Rady podziękował Pani 

Kosewskiej za przekazanie informacji o działalności Powiślańskiej Lokalnej Grupy Działania.  

 

Ad.3. 

 Z. Krajewski – radny – Pani Wójt proszę o interwencję w sprawie poboczy, które 

zostały zrobione na drodze wojewódzkiej Bronisławowo - Okrągła Łąka. Pobocza te zostały 

źle zrobione, nie można wyjechać z posesji na drogę. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – w czasie modernizacji sieci energetycznej na  

ul. Tartacznej zapomniano o jednej lampie. Proszę aby ta lampa wróciła na swoje miejsce. 

Po burzy w sierpniu zgasła lampa naprzeciwko kościoła i do tej pory nie świeci. Proszę  

o interwencję w tej sprawie.  

 W. Wiśniewski – radny – dlaczego dachy świetlic są robione w deszcz? Zwracam się 

do Pana Sekretarza z wnioskiem o poprawienie protokołu w miejscu mojej wypowiedzi. 

Intencja mojej wypowiedzi była zdecydowanie inna. Kolejną sprawą o która chciałbym się 

zapytać jest sprawa Pana Piotra Gutmańskiego. Jak ta sprawa została załatwiona? 

 B. Krzemień – radny – ponownie wraca sprawa dziur w jezdni w miejscowości Glina. 

Powiat miał postawić lustro na drodze koło Pana Pabiana.  

 G. Podgórska – radna – koło skrzyżowania w Nebrowie Wielkim robi się dziura, która 

należałoby załatać.  

 E. Gadacz – sołtys – jak zwykle wraca sprawa dróg. Piasek sypany jest na pobocza, 

które zaczynają być wyższe niż drogi i w związku z tym zaczynają się robić kałuże, które 

niszczą te drogi. Zdaję sobie sprawę, że są różni właściciele dróg ale należałoby usunąć  

z nich tą stojącą wodę. Następną sprawą są zakrzaczenia, które występują na drogach w 

mojej miejscowości. Należałoby by je usunąć ponieważ uderzają w szyby przejeżdżających 

samochodów.  
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Ad. 4. 

E. Krajewska – Wójt - przedstawiła informację na temat spraw realizowanych  

w okresie między sesjami oraz poprosiła Panią  Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej o omówienie sprawy odszkodowań w związku z podtopieniami.  

B. Formela – Kierownik GOPS w Sadlinkach – do godziny 920 dnia dzisiejszego 

złożono 87 wniosków z których 12 nie kwalifikuje się do uzyskania pomocy a 8 wniosków jest 

w trakcie rozpatrywania. Aktualnie jest 8 gospodarstw, które kwalifikują się o pomoc   

w wysokości 500,00 zł i 59 gospodarstw które kwalifikują się na pomoc w wysokości 

1.000,00 zł. Wnioski o pomoc należy składać do dnia 30 października br. 

P. Żyła – radny – a jak ktoś złoży wniosek w poniedziałek? 

B. Formela – Kierownik GOPS w Sadlinkach -  jeżeli wniosek zostanie złożony  

w godzinach rannych to będzie rozpatrzony, ponieważ informacje muszą być pilnie wysłane 

do Gdańska o wysokości pomocy.   

J. Piskor – Przewodniczący Rady – przyczyny odmowy pozytywnego rozpatrzenia 

podania są bardzo różne. Jednym z nich jest na przykład, że ktoś nie należy do KRUS lub są 

za małe podane straty w stosunku do wielkości gospodarstwa, które powinny wynieść ponad 

30%. Drobne szczegóły mogą zaważyć, że ktoś nie otrzyma pomoc. 

 

Ad. 5. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXVI/239/2009 z dnia  

30 października 2009 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2009 r.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 6. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XXVI/240/2009 z dnia 30 

października 2009r. w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały Nr XIX/155/2008 Rady 

Gminy Sadlinki z dnia 25 listopada 2008 r. w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów 

podatku rolnego.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.    

 

Ad. 7. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr XXVI/241/2009 z dnia 30 

października 2009 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.    
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Ad. 8.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXVI/242/2009 z dnia 30 

października 2009 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportu.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 9. 

  J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXVI/243/2009 z dnia 30 

października 2009 r. o zmianie uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 15 

marca 2006 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2009 – 2011.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 10. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXVI/244/2009 z dnia 30 

października 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 11.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXVI/245/2009 z dnia 30 

października 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kaniczki na lata 

2008 - 2015.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 12. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXVI/246/2009 z dnia 30 

października 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Okrągła Łąka 

2008 – 2016.   

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   
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Ad. 13.  

 J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XXVI/247/2009 z dnia 30 

października 2009 r. w sprawie przystąpienia Gminy Sadlinki do projektu Konsorcjum Klaster 

Zielona Energia.   

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – po konsultacji z panem Sekretarzem doszłem do 

wniosku, że na następnej sesji podejmiemy uchwałę intencyjną w sprawie wyrażenia opinii  

w przedmiocie budowy progów zwalniających na drogach gminnych. Pan Sekretarz 

przygotuje projekt uchwały w tej sprawie.  

 

Ad. 14. 

E. Krajewska – Wójt – omówiła informację o stanie realizacji zadań oświatowych 

Gminy Sadlinki w roku szkolnym 2008/2009. 

Radni uwag i wniosków nie wnieśli.  

 

Ad. 15.  

 S. Rogala – Sekretarz Gminy – przedstawił informację z przeprowadzonej analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych za rok 2008. 

 Radni uwag i wniosków nie wnieśli. 

   

Ad. 16. 

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła informację z przeprowadzonej analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych przez sekretarza gminy, skarbnika gminy i kierowników 

gminnych jednostek organizacyjnych za rok 2008. 

Radni uwag i wniosków nie wnieśli.  

 

Ad. 17.  

Za przyjęciem protokółu obrad z XXV Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 14 

radnych uczestniczących w posiedzeniu w związku z czym protokół został przyjęty 

jednogłośnie.   

 

Ad. 9.  

 E. Krajewska – Wójt – jeżeli chodzi o drogi wojewódzkie to będzie wystosowane 

pismo w sprawie prowadzonych remontów i napraw. Odnośnie dróg powiatowych to Pan 

Starosta obiecał, że przyjedzie na najbliższą sesję. W związku z tym zwracam się do 
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Państwa z prośbą o przygotowanie rzeczowych i szczegółowych pytań do Starosty jako 

osoby decyzyjnej w tym zakresie, która odpowie na konkretne pytania.  

 Jeżeli chodzi o wycinanie drzew i krzewów to ta sprawa została już wyjaśniona  

z pracownikami urzędu.  

 Jestem przeciwnikiem budowy i remontów czegokolwiek w okresie zimowym czy 

jesiennym. Place zabaw miały być budowane jesienią ale ich budowa została przeniesiona 

na wiosnę. Nie można było przenieść na wiosnę dwóch etapów.  

Natomiast jeżeli chodzi o sprawę Pana Piotra Gutmańskiego to Gmina nie ma tutaj 

nic do rzeczy. Pozwolenie wodno-prawne zostało wydane i mógł się od niego Pan Piotr 

Gutmański odwołać. Dostaje odszkodowanie, które nie pobiera a inni te odszkodowanie 

pobierają.  

J. Gutmański – sołtys – z Panem Klattem walczyłem przez 10 lat.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – chodzi tu przede wszystkim o to, żeby pogłębić 

koryto rzeki Liwy, bo to wtedy będzie miało sens.  

J. Gutmański – sołtys – elementem który może spowodować cofnięcie pozwolenia 

wodno- prawnego jest utrzymanie przepływów i melioracji rzeki w niezmienionym stanie. W 

ten sposób cofnięto pozwolenie dla Pana Klata. 

E. Krajewska – Wójt – organ, który wydał decyzję musi ją egzekwować. Jak będzie 

Pan Starosta to zadajcie mu pytania w tej sprawie.  

 

Ad. 20.      

Z. Krajewski – radny – ekolodzy protestują a w rzeczywistości odchodzi się od 

małych elektrowni wodnych ponieważ przynoszą więcej strat niż korzyści.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał pismo w którym Komendant Powiatowy 

Policji w Kwidzynie zwraca się z prośbą o dofinansowanie działań Policji.  

M. Zdankiewicz – radny – otrzymałem telefon od Pana Józefowicza, że na ul. Piaski 

oświetlenie funkcjonuje ale w dziwny sposób ponieważ raz zapala się a raz gaśnie.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – kogo zapraszamy na następną sesję? 

E. Krajewska – Wójt – myślę, że zaprosimy oczywiści Pana Starostę oraz 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kwidzynie.  

 

Ad. 21. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXVI Sesji Rady Gminy Sadlinki.  

 

 
 
Protokołował  
S. Rogala 


